## TASK 3 · ENG

Find the errors in this account of Moses's story and underline them.

**Check** your accuracy with the scripture account written in Exodus 3: 1-10.

Pharaoh was angry with Moses and wanted to kill him. To save his life, Moses fled to Canaan, where he worked as a builder. Once while grazed the cows of his father-in-law Joseph in the distance near Mount Sinai, Moses saw a miracle: an olive bush burned, but did not burn up. Moses decided to get a better look at this miracle. Suddenly, God spoke to him from heaven and ordered him to come closer. He, also, told Moses to take off his hat because he was standing on holy ground. Then, God said: "I, the God of Abraham, Isaac, and Joseph. I have seen the suffering of My people, and I am sending you to deliver them from the hand of the Syrians."





**Найди** ошибки в истории и **подчеркни** их. Правдивость истории **проверь** в Исход 3:1-10.

Фараон разгневался на Моисея и хотел его убить. Спасая свою жизнь, Моисей убежал в Ханаанскую землю, где стал работать строителем. Однажды он пас коров своего тестя Иосифа. Вдали возле горы Синай Моисей увидел чудо: маслинный куст горел, но не сгорал. Моисей решил посмотреть на это чудо. Вдруг к нему с небес заговорил Бог и велел подойти ближе. Также Он сказал Моисею снять шапку, потому что тот стоял на святой земле. Затем Бог сказал: "Я, Бог Авраама, Исаака и Иосифа. Я увидел страдания народа Моего и посылаю тебя избавить их от руки сирийцев".



Teacher Signature			
	`\_/		

Parent Signature \_